



## Request For Proposal # NRCan-5000028063

### Questions and Answers - # 1

1. **Could you clarify that you are looking for a revised website for both French & English and a brand redesign?**

Yes we are looking for a website in French and in English with a brand redesign.

2. **Would there be any need for us to do any copywriting and/or visual acquisition (still or motion)?**

Yes we do need a copywriter, but no visual acquisitions are required.

3. **Do you need any information on hosting for either the website or the domain?**

No, the website will be hosted by NRCan on the existing server.

4. **Do you have a preference if any on the CMS to be used for the site?**

No since it will be a static website, so no CMS (Content Management System) required.

5. **Will the design need to follow GoC Web Guidelines?**

No it doesn't.

6. **On the security clearance, since we have only seen the RFP today and based on your response to these questions will be applying for the same, are you open to letting us provide you with the certification past the closing of the RFP with the condition that should we not receive it, we will not be awarded the contract, should we be the successful bidder?**

The security certification must be obtained and in place before the solicitation closes.

---

## Demande de Proposition n° NRCan-5000028063

### Questions et réponses - # 1

1. **Pourriez-vous préciser que vous voulez un site Web révisé en français et en anglais ainsi qu'une refonte de l'image?**

Oui, nous recherchons un site Web en français et en anglais avec une refonte de l'image.

2. **Faut-il procéder à de la rédaction et / ou à une acquisition visuelle (fixe ou animée)?**

Oui nous avons besoin de rédacteurs, mais aucune acquisition de visuelle n'est nécessaire.

3. **Avez-vous besoin d'informations sur l'hébergement pour le site Web ou le domaine?**

Non, le site Web sera hébergé par RNCAN sur le serveur existant.

4. **Avez-vous une préférence, le cas échéant, sur le CMS à utiliser pour le site?**

Non car ce sera un site Web statique, donc pas de CMS (Content Management System) requis.



**5. La conception devra-t-elle respecter les directives Web du GdC?**

Non, ce n'est pas requis.

**6. Concernant la côte de sécurité, puisque nous avons seulement vu la demande de propositions aujourd'hui et en fonction de votre réponse à ces questions, êtes-vous ouverts à nous permettre de vous fournir la certification après la clôture de la DP avec la condition que si nous ne le recevons pas, nous ne serons pas attribués le contrat si nous devons être le soumissionnaire retenu?**

La certification de sécurité doit être obtenue et en place avant la clôture de l'appel d'offres.